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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 3/2024 

 

Datum konání: 4. 4. 2024 

Místo konání: Velká zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Mgr. Filip Zdražil – tajemník MÚ 

 Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov  

Ing. Adam Zálešák – referent ORM, MÚ Kyjov 

Mgr. Markéta Pírková – vedoucí OMP, MÚ Kyjov 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  16:00 – 18:30  

 

Program jednání: 

1. Architektonická studie – Zázemí pro sportovce u fotbalového hřiště Kyjov-Boršov  

2. LHP – návrhy k zapracování 

3. Naplánování exkurze do vybraného Re-use centra  

4. Revitalizace parku  

5. Komplexní pozemkové úpravy 

6. Kácení dřevin 

7. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1.  Architektonická studie – Zázemí pro sportovce u fotbalového hřiště Kyjov-Boršov  

 

Pan Ing. Zálešák seznámil komisi s uvedenou AS. V rámci prezentace proběhla diskuse 

k předložené AS. Komise po posouzení předloženého záměru a i s ohledem na chystaný 

projekt budoucí revitalizace Kyjovky navrhuje a doporučuje RM celkové přepracování 

předmětné studie s novým prostorovým uspořádáním objektů sloužících jako zázemí 

sportoviště.   
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2.  LHP – návrhy k zapracování 

Paní Mgr. Veverková informovala komisi o provedené terénní obchůzce v LMK (hřeben 

Bradla), která se uskutečnila dne 21. 3. 2024 v souvislosti s přípravou LHP. K tomuto tématu 

proběhla diskuse, zejména k možnostem zřízení bezzásahových zón a přírodě blízkého 

hospodaření v lesích. Na příští jednání komise bude pozván zástupce zhotovitele LHP 

k projednání možností a dalšího postupu k výše uvedené problematice. 

K inspiraci v této problematice navrhla provedení exkurze do Školního lesního podniku ve 

Křtinách. 

V této souvislosti rovněž informovala o iniciativě „Sázíme Česko“, která pomáhá s výsadbou 

stromů a obnovou lesů. Do této iniciativy by se mohly na podzim zapojit i LMK, je však třeba  

připravit vhodné pozemky k výsadbám. 

 

3.  Naplánování exkurze do vybraného Re-use centra   

 

Exkurze do re-use centra v Břeclavi se po domluvě p. Ing. Kudláče uskuteční dne 18. 4. 2024 

v odpoledních hodinách (bude upřesněno po dohodě s obsluhou RU centra). Na zpáteční cestě 

je možno uskutečnit prohlídku revitalizovaného toku Kyjovky v Moravské Nové Vsi.  

 

 

4. Revitalizace parku    

 

V souvislosti s opakujícími se případy pohybu a nevhodného chování problematických osob 

v městském parku byla diskutována otázka úprav tzv. „slepých míst“, kde se uvedené osoby 

shromažďují. Jednalo by se především o ořezy vzrostlých keřových porostů. Mgr. Lungová 

navrhla provedení celkových úprav a za tímto účelem vyhlásit architektonickou soutěž. Ing. 

Berka upozornil na možnou kolizi výsledků této soutěže se záměry úprav parku v souvislosti 

s chystanou revitalizací Kyjovky v tomto úseku.     

 

 

5. Komplexní pozemkové úpravy 

 

Vedoucí OMP Mgr. Pírková informovala komisi o dalším postupu KPÚ na kyjovských 

katastrech. Dokumenty k této problematice jsou uloženy na CLOUDU ve složce  

KŽP/KPÚ/KŽP 04 04 24.  

 

6. Kácení dřevin    

 

Ing. Blažek seznámil komisi s podněty ke kácení dřevin: 

 ul. V. Bzeneckého – topol (nový chodník ke sportovní hale), 

 ul. Jungmannova – 3x smrk, 2x bříza, 1x javor (oprava chodníku před BD), 

 ul. Luční – 47 ks stromů (borovice, smrky – výstavba nové hasičské zbrojnice JSDH),    

 sídl. Mezi Mlaty – 3x platan. 

Komise nemá námitky ke kácení. 
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7. Různé  

 

Mgr. Pírková 

 informace o přípravě pozemku pro výsadbu nové aleje – cyklostezka u Chemy (směr 

Skoronice), 

 žádost p. starosty o povolení umístění zatravňovacích dlaždic na městském pozemku. 

 

Mgr. Bednaříková 

 upozornila na stav lípy v parku u kaple sv. Josefa. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

4/2024  

Komise v souvislosti s projednáním AS Zázemí pro sportovce u fotbalového hřiště Kyjov-

Boršov doporučuje radě města oddělit výstavbu kulturního centra od výstavby zázemí 

sportovního areálu (kabin pro hráče) a navrhuje výstavbu tohoto zázemí přesunout do 

prostoru stávajícího dětského a workoutového hřiště za areálem společnosti VaK Hodonín. 

Výstavbu kulturního centra řešit samostatně, nejlépe v prostoru současných tenisových kurtů 

a přilehlého zázemí.    

 

5/2024 

Komise doporučuje radě města využít aktivit iniciativy „Sázíme Česko“ a ve spolupráci se 

společností  Lesy města Kyjova připravit vhodné pozemky k podzimní výsadbě strmů.  

 

6/2024 

Komise doporučuje radě města požádat SPÚ v souvislosti se zpracováním KPÚ o prioritní 

zpracování katastrálního území Bohuslavice u Kyjova před k. ú. Kyjov a k. ú. Boršov u 

Kyjova. 

 

Úkoly pro členy komise: připravit návrhy na revitalizaci parku.  

 

Termín dalšího jednání:   

16. 5. 2024 od 15:00 hod. – projednání návrhů k LHP se zástupcem zpracovatele   

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Dokumenty ke KPÚ (uloženy na cloudu) 


